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Zápis č. 7 

ze zasedání Zastupitelstva městského obvodu Hrabová, konaného dne 16.9. 2019 

 

Přítomni:                  viz prezenční listina (příloha č. 1) 

Nepřítomni:              Ing. Jiří Skalský – omluven  

Jednání řídil:             Igor Trávníček – starosta, zahájeno v 16:05 hod., ukončeno v 19:25 hod.  

Zapisovatel:              Ing. Jan  Socha   

Návrhová komise:    Mgr. Alica Strnišťová, Miroslav Houžvička      

  

Přítomno:                  17 občanů, 3 úřednice,     

Starosta Trávníček všechny přivítal a konstatoval, že je přítomno 14 zastupitelů.  

Starosta navrhnul ověřovatele zápisu: Jiřinu Kelnarovou a Milana Slívu. Oba navržení s nominací 

souhlasili. Starosta nechal o návrhu hlasovat. 

 

7/78.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová 

 

schvaluje  

 

za ověřovatele zápisu ze  7. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Hrabová Jiřinu Kelnarovou  

a Milana Slívu.  

 

Hlasování:  pro: 12 ,                      proti: 0 ,              zdržel se: 2 /Jiřina Kelnarová, Milan Slíva/ 

 

7/79.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová 

 

schvaluje  

 

zprávu ověřovatelů zápisu Petra Baluška a Jiřího Dolejšky o ověření zápisu  

ze 6. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Hrabová, konaného dne 3.7.2019. 

 

Hlasování:   14  p ř í t o m n ý m i  j e d n o m y s l n ě   s c h v á l e n o  

 

7/80.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová 

 

schvaluje  

 

členy návrhové komise pro 7. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Hrabová  

Mgr. Alicu Strnišťovou a Miroslava Houžvičku.   

     

Hlasování: 14  p ř í t o m n ý m i   j e d n o m y s l n ě   s c h v á l e n o   

 

Dále se starosta dotázal zastupitelů, zda mají doplnění k navrženému programu zasedání. Nikdo 

neměl návrhy na doplnění programu a starosta nechal hlasovat o programu zasedání tak, jak bylo v 

pozvánce. Roman Šimůnek sdělil zastupitelstvu, že bude muset odejít z jednání dříve.  

 

7/81.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová 

 

schvaluje 

 

program zasedání 7. zastupitelstva městského obvodu Hrabová dle předložené pozvánky. 

Hlasování: 14  p ř í t o m n ý m i   j e d n o m y s l n ě   s c h v á l e n o   
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Program zasedání:  

 

1) Zpráva o plnění rozpočtu statutárního města Ostrava, městského obvodu Hrabová za leden  

    až červen 2019       

2) Program na poskytování peněžních prostředků z rozpočtu SMO-MOb Hrabová na rok 2020     

3) Poskytnutí dotace a uzavření veřejnoprávní smlouvy s TJ Sokol Hrabová  

4) Rozpočtová opatření SMO a MOb Hrabová v roce 2019  

5) Výkup pozemků parc.č. 902/9 a 2550/4  

6) Jednací řád Kontrolního výboru  

7) Informace o činnosti RMOb Hrabová mezi 6. a 7. zasedáním ZMOb 

8) Různé  

 

Ad1) Zpráva o plnění rozpočtu statutárního města Ostrava, městského obvodu Hrabová za       

          leden až červen 2019            

 

7/82.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová 

 

bere na vědomí 

 

předloženou „Zprávu o plnění rozpočtu statutárního města Ostrava, městského obvodu Hrabová za 

leden až červen 2019“. 

 

Protože ze zastupitelů neměl nikdo dotaz ke „Zpráva o plnění rozpočtu…..“, požádal starosta 

předsedu FV k vyjádření k uvedenému bodu. Ing. Rundt sdělil, že FV  projednal „Zprávu…..“ 

s vysvětlením jednotlivých položek a FV doporučuje zastupitelstvu „Zprávu …..“ vzít na vědomí. 

 

Hlasování:   14  p ř í t o m n ý m i   j e d n o m y s l n ě   s c h v á l e n o     

 

Ad2) Program na poskytování peněžních prostředků z rozpočtu SMO-MOb Hrabová  

          na rok 2020    
  

Tento „Program…..“ byl projednán Finančním výborem i Kontrolním výborem. Kontrolní výbor 

neměl k návrhu „Programu …“ připomínky. Ing. Rundt sdělil, že FV měl připomínky, které 

vedoucí odboru financí a správy majetku již do „Programu ….“ zapracovala a jsou vyznačeny 

červeně. Starosta navrhnul schválení usneseni s připomínkami FV.  

7/83.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová 

 

schvaluje 

 

„Program na poskytování peněžních prostředků z rozpočtu statutárního města Ostrava, městského 

obvodu Hrabová na rok 2020“ s připomínkami Finančního výboru. 

Hlasování:   14  p ř í t o m n ý m i   j e d n o m y s l n ě   s c h v á l e n o   

 

Ad 3) Poskytnutí dotace a uzavření veřejnoprávní smlouvy s TJ Sokol Hrabová 

 

Starosta sdělil, že TJ Sokol Hrabová požádal o dotaci na rekonstrukci sociálního zařízení v areálu 

hřiště. Všichni ví, že areál využívá celá Hrabová /spolky, sdružení, obec…../ a stav sociálního 

zařízení je už neúnosné. Starosta dal slovo p. Nováčkovi – zástupci TJ Sokol Hrabová.  

Pan Nováček uvedl, že snad každý návštěvník areálu TJ Sokol ví, v jak dezolátním stavu je jediné  

sociální zařízení pro veřejnost. Vzhledem k počtu akcí pořádaných pro veřejnost v areálu TJ Sokol  
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si myslí, že je nezbytné sociální zařízení rekonstruovat – už vzhledem k možné kontrole hygienou. 

Sokol nemá k dispozici tolik peněžních prostředků, aby rekonstrukci provedl na své náklady. 

Starosta připomíná, že v případě schválení dotace nebude nové sociální zařízení sloužit jen 

„Sokolu“, ale všem návštěvníkům akcí v areálu.  

Ing. Ospalíková se dotázala na rozsah prací a zda je na práce projekt. Odpověď starosty – projekt je 

z loňského roku - WC se zkapacitní. Při rekonstrukci zbudou jen obvodové zdi, bude se řešit přívod 

vody a přípojka kanalizace.  

Ing. Rundt sděluje, že očekává bližší informace k projektu.  

Starosta sděluje, že projekt z loňského roku byl na 1 200 tis. Kč, ale momentálně se jedná o dotaci 

600 tisíc Kč.    

Pan Nováček doplňuje – částka 600 tis. Kč zahrnuje novou kanalizaci a přívod vody, střechu, okna, 

nové oplocení – opravdu se jedná o totální rekonstrukci.  

Milan Pospěch se ptá na zimní provoz – bude vypuštěna voda? Odpověď starosty – ano, technicky 

bude vyřešeno tak, aby na zimu byl systém bez vody.  

Petr Balušek měl dotaz k částce 1 200 tis. Kč za projekt. Odpověď starosty – je to původní částka 

projektu z loňského roku. Po osobní schůzce starosty a p. Kováře je rozpočet na částku 600 tis. Kč. 

Ing. Orkáč se zmínil o problému s výběrovým řízením na rekonstrukci.  

Na to reaguje p. Nováček - 600 tis. Kč je vstřícné gesto p. Kováře. Částka nad 600 tis. Kč bude  

dar p. Kováře Sokolu a obci Hrabová.  

Ing. Orkáč sděluje, že za sebe nemůže hlasovat pro to, aby se to zadalo konkrétní firmě 

/p. Kovář/. Sám za sebe je pro rekonstrukci sociálního zařízení, ale v řádném výběrovém řízení. 

Starosta sděluje, že výběrové řízení by prováděl Sokol, obvod poskytne Sokolu dotaci.     

Ing. Ospalíková navrhuje, aby bylo uvedeno – účelová dotace.  

Následovala obsáhlá diskuse k formě poskytnutí dotace – všichni se shodli na nutnosti zahájení 

rekonstrukce sociálního zázemí ještě letos a diskutovalo se, jakým způsobem obvod poskytne 

finance /veřejnoprávní smlouva nebo finanční dar/.  

Tajemník sděluje, že jsou dvě možnosti – buď poskytnout určitou část v letošním roce a vyúčtují, 

co bude proúčtovatelné a dokryje se rozpočtem schváleným letos v prosinci a druhá: momentálně 

neposkytnout nic, dnes se projeví vůle zakomponovat částku 600 tis. Kč do rozpočtu roku 2020, 

který se bude schvalovat v prosinci. Starosta se přiklání k variantě dvě.   

MUDr. Gromnica sděluje, že za něj osobně je nejschůdnější poskytnout TJ Sokolu dar.  

Starosta sděluje, že návrh MUDr. Gromnici bere jako protinávrh. Jiří Dolejška podporuje návrh  

o poskytnutí finančního daru. 

Tajemník se přiklání k poskytnutí daru Sokolu. Následně starosta ukončil diskuzi a přednesl  

návrh usnesení / Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová rozhodlo o poskytnutí finančního daru 

ve výši 600 tis. Kč pro TJ Sokol Hrabová na provedení rekonstrukce sociálního zařízení v plném 

rozsahu dle projektu/, o kterém nechal hlasovat. 

 

7/84.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová 

 

rozhodlo 

-2- 

o poskytnutí finančního daru ve výši 600 tis. Kč pro TJ Sokol Hrabová na provedení rekonstrukce 

sociálního zařízení v plném rozsahu dle projektu. 

 

Hlasování: pro: 10,    proti 1 /Ing. Orkáč/,     zdržel se: 3 /Ing. Rundt, Ing. Ospalíková, J. Kelnarová/  

 

 

Ad4) Rozpočtová opatření SMO a MOb Hrabová v roce 2019  

 

Ing. Rundt sdělil, že FV projednal a doporučuje. Následovalo hlasování. 
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7/85.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová 
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bere na vědomí 

 

rozpočtové opatření městského obvodu Hrabová č. 10 ze dne 17.6.2019, kterým se: 

zvýší 

ostatní neinvestiční přijaté transfery ze státního rozpočtu   

pol. 4116, ÚZ 13101              o       147 tis. Kč   

zvýší 

běžné výdaje 

§ 3745, pol. 5011, ÚZ 13101             o       109 tis. Kč 

§ 3745, pol. 5031, ÚZ 13101             o         28 tis. Kč 

§ 3745, pol. 5032, ÚZ 13101             o         10 tis. Kč 

§ 3113, pol. 5137              o         12 tis. Kč 

§ 3900, pol. 5222              o           5 tis. Kč 

   

sníží 

běžné výdaje 

§ 2212, pol. 5139    o         12 tis. Kč 

§ 3311, pol. 5222    o           5 tis. Kč 

 

bere na vědomí 

  

rozpočtové opatření městského obvodu Hrabová č. 12 ze dne 31.7. 2019, kterým se  

zvýší 

nedaňové příjmy   

§ 3111, pol. 2229, ÚZ 120113014             o                4 tis. Kč 

§ 3111, pol. 2229, ÚZ 120513014             o              19 tis. Kč 

§ 3113, pol. 2229, ÚZ 120113014             o                6 tis. Kč 

§ 3113, pol. 2229, ÚZ 120513014             o              32 tis. Kč 

 

zvýší 

běžné výdaje 

§ 6402, pol. 5366, ÚZ 120113014             o               4 tis. Kč 

§ 6402, pol. 5366, ÚZ 120513014             o             19 tis. Kč 

§ 6402, pol. 5366, ÚZ 120113014             o               6 tis. Kč 

§ 6402, pol. 5366, ÚZ 120513014             o             32 tis. Kč 

 

bere na vědomí 

rozpočtové opatření městského obvodu Hrabová č. 13, ze dne 4.9. 2019, kterým se  

zvýší 

kapitálové výdaje 

§ 6171, pol. 6119                                    o                31 tis. Kč 

   

sníží 

běžné výdaje 

§ 6409, pol. 5901                                    o                31 tis. Kč 

 

schvaluje 

rozpočtové opatření městského obvodu Hrabová č. 14, kterým se zapojí nespecifikovaná rezerva 

a 
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zvýší 

kapitálové výdaje 

§ 3419, pol. 6322                                   o                600 tis. Kč 

   

sníží 

běžné výdaje 

§ 6409, pol. 5901                                   o                600 tis. Kč 

 

bere na vědomí 

rozpočtové opatření Rady města Ostravy, kterým se: 

zvýší 

převody mezi statutárními městy a městskými obvody-příjmy 

§ 6330, pol. 4137, ÚZ 3595, org. 621             o              123 tis. Kč 

 

zvýší 

kapitálové výdaje 

§ 3111, pol. 6121, ÚZ 3595, org. 2100015             o    123 tis. Kč 

 

bere na vědomí 

rozpočtové opatření Rady města Ostravy, kterým se: 

zvýší 

převody mezi statutárními městy a městskými obvody - příjmy 

§ 6330, pol. 4137, ÚZ 3637, org. 521   o                  3 tis. Kč 

 

zvýší 

běžné výdaje 

§ 3745, pol. 5169, ÚZ 3637              o        3 tis. Kč 

 

bere na vědomí 

rozpočtové opatření Rady města Ostravy, kterým se: 

zvýší 

převody mezi statutárními městy a městskými obvody - příjmy 

§ 6330, pol. 4137, ÚZ 1355, org. 521   o                  1 tis. Kč 

 

zvýší 

běžné výdaje 

§ 6171, pol. 5167                  o        1 tis. Kč 

 

bere na vědomí 

rozpočtové opatření Rady města Ostravy, kterým se: 

zvýší 
převody mezi statutárními městy a městskými obvody - příjmy 

§ 6330, pol. 4137, ÚZ 93, org. 521    o                  30 tis. Kč 

 

zvýší 

běžné výdaje 

§ 3113, pol. 5137, ÚZ 93              o        30 tis. Kč 

 

bere na vědomí 

rozpočtové opatření Zastupitelstva města Ostravy, kterým se: 

 



Zápis č.7  

ze dne 16.9. 2019                                                                     

 

-5- 

zvýší 
převody mezi statutárními městy a městskými obvody - výdaje 

§ 6330, pol. 5347, ÚZ 6402, org. 521   o                  172 tis. Kč 

 

 

financování 

pol. 8115                 o        172 tis. Kč 

 

bere na vědomí 

rozpočtové opatření Rady města Ostravy, kterým se: 

 

zvýší 
ostatní neinvestiční přijaté transfery ze SR 

pol. 4116, ÚZ 13015      o                  115 tis. Kč 

 

zvýší 

běžné výdaje 

§ 4399, pol. 5011, ÚZ 13015              o        115 tis. Kč 

 

Hlasování:   14  p ř í t o m n ý m i   j e d n o m y s l n ě   s c h v á l e n o   

 

Ad5) Výkup pozemků parc.č. 92/9 a 2550/4  

 

Starosta sdělil, že se jedná o pozemky, které sousedí s naší budoucí školkou. Nikdo ze zastupitelů 

neměl dotazy k projednávanému – proběhlo hlasování o výkupu pozemků. 

 

7/86.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová 

 

rozhodlo 

 

na straně kupujícího o uzavření kupní smlouvy mezi statutárním městem Ostrava, městským 

obvodem Hrabová a a panem F.B, panem B.CH. a paní O.P., na koupi pozemků parc.č. 902/9 – 

ostatní plocha o výměře 34 m
2
 a parc.č. 2550/4 – ostatní plocha o výměře 326 m

2
, vše v k.ú. 

Hrabová, za kupní cenu 288.000,- Kč. 

 

Hlasování:   14  p ř í t o m n ý m i   j e d n o m y s l n ě   s c h v á l e n o   

 

Ad 6) Jednací řád Kontrolního výboru 

 

K jednacímu řádu KV neměl nikdo námitky, proběhlo hlasování.  

 

7/87.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová 

 

schvaluje 

 

jednací řád Kontrolního výboru dle předloženého návrhu. 

 

Hlasování:   14  p ř í t o m n ý m i   j e d n o m y s l n ě   s c h v á l e n o   
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Ad7) Informace o činnosti RMOb Hrabová mezi 6. a 7. zasedáním ZMOb 

 

Starosta vyzval zastupitele k dotazům o činnosti rady.  

MUDr. Gromnica sděluje, že pro něj je mnohdy problém se v usnesení orientovat.  

Starosta sděluje, že forma usnesení je takto strohá, zastupitele mají možnost do zápisu z jednání 

rady nahlédnout.        

Miroslav Houžvička vznesl připomínku, aby usnesení byla rozesílaná dříve /usnesení z rady 4.9. 

došlo dnes v 15.20 hodin/- pak to nelze projednat na zastupitelstvu.   

K tomu tajemník sděluje, že usnesení se posílá až po podpisu statutárních zástupců. Dále objasňuje, 

proč je orientace v usnesení složitější - je to proto, že zastupitelé, kteří nejsou členy rady nemají 

k dispozici materiály pro jednání rady s důvodovými zprávami.  

Starosta ujistil zastupitele, že v případě nejasností buď on nebo tajemník poskytne informace. 

Ing. Ospalíková sděluje, že úředníci vždy vyjdou KV vstříc – veškeré podklady KV dostal.    

 

7/88.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová 

 

bere na vědomí 

 

informaci o činnosti Rady městského obvodu Hrabová mezi 6. a 7. zasedáním Zastupitelstva 

městského obvodu Hrabová. 

 

Hlasování:   14  p ř í t o m n ý m i   j e d n o m y s l n ě   s c h v á l e n o   

 

Ad8) Různé  

 

Starosta informoval zastupitele, že pokračují jednání ohledně vykoupení RD od rodiny 

Nazalaníkových. Bude proveden odhad, majitelé chtějí dům prodat a byli by rádi, kdyby dům 

odkoupila obec a dům by byl zachován v aktuální podobě. 

Po otevření prodloužené Mostní evidujeme stížnosti na vjezd nákladních aut do jižní části. Je příslib 

ředitele MP Ostrava, že podřízené složky dostanou kontrolu vjezdu nákladních aut příkazem.  

Dále sdělil, že jedná s ředitelem ZŠ o modernizaci učeben /možnost dotace/.  

Starosta sděluje výsledek jednání s majitelem prům. areálu v ul. Na Farském - odlakovna nebude. 

Starosta dále odpověděl na dotazy p. Holiše: na zkapacitnění odlehčovacího kanálu – toto je akce 

DIAMA, je to ve fázi, kdy se zpracovává projekt. dokumentace. Termín v této chvíli nelze říct – 

čeká se na vyjádření všech orgánů. 

Ohledně Pilíků – jak to je s vyřešením splaškové i dešťové kanalizace z Paskova.  

Investor hodlá pokračovat s rekultivací až v době, kdy bude oddělena splašková kanalizace. 

k vypouštění dochází na území Paskova.  

Dále starosta sdělil, že celá léta, co je zastupitelem jsme byli ujišťování, že v r. 2019 se začne 

s kanalizací na jižním konci Hrabové. Magistrát s novým vedením přehodnotil své priority a 

kanalizace v Hrabové není prioritou města. Starosta sdělil, že se objedná k primátorovi ohledně 

přehodnocení stanoviska města ke kanalizaci v jižní části Hrabové.  

Miroslav Houžvička poděkoval všem občanům, kteří se podíleli na přípravě a průběhu kulturních 

akcí pro občany. Dále navrhuje dokoupit vybavení na hřiště TJ Sokol sezení a stan, aby si občané 

při hojné účasti na akcích měli kde sednout. Navrhuje, aby vybavení zakoupil obvod a bylo 

uskladněno u sokolů. Starosta sdělil, že s tím určitě nebude problém. 

Milan Pospěch upozornil na to, že při revitalizaci parku na Příborské tam jezdí po dlažbě 5 t auto. 

Dále upozornil na dosazení stromů v parku a propadlou dlažbu u pískoviště. Sděluje, že při stavbě 

Prodl. Mostní došlo k poškození lampy /sice svítí/, ale dodnes je nakřivo. 

Jiřina Kelnarová tlumočila připomínku občana – při sjezdu z ul. Místecké u Makra je šipka na 

Šenov, která naviguje řidiče přes Paskovskou a ne na Prodl. Mostní.  
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MUDr. Gromnica sděluje, že z rozhodnutí pana starosty byl pověřen M. Poláček k vytipování 

nových ulic a lokalit k pojmenování po našich rodácích a významných osobností. MUDr. Gromnica 

tímto chce poděkovat p. Poláčkovi za ochotu se tohoto úkolu ujmout.  

Dále měl dotaz na p. místostarostku – po ukončení letopisecké komise předpokládá, že tuto agendu 

převzala kulturní komise. Chtěl by vědět, jaký je poslední zápis do kroniky /jak digitálně tak ručně 

do kroniky/. Paní místostarostka odpovídá – kulturní komise není nástupcem letopisecké komise, 

ale není problém se s p. Slepičkou na to podívat.  

Ing. Orkáč sděluje, že ze zákona není nutnost vést ruční zápis do kroniky, je jen povinnost 

digitálního zápisu.  

MUDr. Gromnica měl další dotaz – zda je vhodné pořádat pod hlavičkou kulturní komise a 

v budově úřadu pořádat akce – zázračné zdravotnické přístroje, léčivé přípravky apod. MUDr. 

Gromnica chce vědět, zda je to nová koncepce nebo je to ojedinělá akce. Konkrétně teď se to týká 

„zázračného přístroje“, který si mohou lidé koupit za cenu přes 70 tis. vč. DPH. 

Odpověď V. Kopitzové – vyšla jsem vstříc paní Novákové /vdova po Petru Novákovi/. Sama si tuto 

akci pohlídá, pokud bude náznak nátlaku na seniory ke koupi, tak akci okamžitě ukončí a další 

takové akce nebudou na úřadě probíhat /aspoň ne pod hlavičkou kulturní komise/. 

Další dotaz MUDr. Gromnici byl směřován na Ing. Skalského ohledně kryté zastávky Kostelík. 

Starosta sdělil, že momentálně nemáme souhlas vlastníka sousedního pozemku, Ing. Skalský 

přislíbil osobní návštěvu vlastníka sousedního pozemku. Pokud by byl souhlas vlastníka sousedního 

pozemku, tak už jsou činěny kroky k umístění kryté zastávky.    

MUDr. Gromnica měl další dotaz na Ing. Skalského ke strategickému plánu – proč se ještě nesešla 

skupina ke strategickému plánu.  

MUDr. Gromnica měl dotaz na Ing. Dolejšku ve vztahu k bytové problematice. MUDr. Gromnica 

měl k prostudování materiály bytové komise a dle jeho názoru je to velice zdařilé /neplatiči, 

zvyšování nájmu apod./ a ptá se, zda už se to zavádí do praxe. Jiří Dolejška odpovídá – poslední 

schůzka bytové komise se uskutečnila minulý týden. Na radě se to probíralo – např. k přidělování 

bytů nejsou připomínky rady a na něco má rada jiný pohled. Dle sdělení J. Dolejšky bude 

předmětem jednání rady např. zvyšování nájmů a pak chce rada svolat setkání všech zastupitelů, 

kde se vše prodiskutuje.  Ve výhledu 3-4 měsíců se připraví podmínky plánu oprav a rekonstrukcí 

bytů a plán investic na 3 roky.  

MUDr.  Gromnica měl poslední dotaz – jak starosta hodnotí práci radních za období od voleb dle 

jejich rozdělení do gescí. Dále sdělil, že někteří radní jednají mimo svůj resort i bez vědomí 

starosty.  

Milan Slíva se ptá, proč toto otvírá MUDr. Gromnica na zastupitelstvu – dle jeho názoru by si to 

měli vyříkat mezi sebou /starosta a MUDr. Gromnica/.  

K tomu starosta sděluje, že momentálně není vhodná situace toto roční období hodnotit.  

Odchází Roman Šimůnek. 

MUDr. Gromnica připomíná, že znovu nabízí spolupráci KPH v komisích.  

Jiřina Kelnarová se dotázala, zda byla další schůzka s p. Unuckou /náměstek hejtmana kraje/. 

Starosta odpovídá – byl dojednán termín, ale protože to byla schůzka mezi krajem, ŘSD, obvodem 

a především minist. dopravy, v původním termínu se nesešli. Čeká se, až pan náměstek sdělí termín.  

Další dotaz J. Kelnarové – zda je zápis ze setkání zastupitelů s náměstkem hejtmana /hlavně 

zpoplatnění Místecké/. Starosta vysvětluje, proč nebyl vyhotoven zápis /původně byla schůzka 

míněna jen mezi 3-4 lidma s náměstkem a starosta nakonec pozval všechny zastupitelé, aby věděli o 

čem se jedná/. 

Jiřina Kelnarová požaduje, aby byl zápis vyhotoven dodatečně.   

Miroslav Houžvička sděluje, že dodatečně zápis půjde vyhotovit těžko. Starosta potvrzuje, že nikdo 

nebyl pověřen vyhotovením zápisu. 

Milan Pospěch sdělil, že by bylo vhodné se dotázat oficiální cestou, co bude dál.  

Občan Poláček sděluje, že náměstek hejtmana není ten, co rozhoduje – tím je ministerstvo dopravy.  

Ing. Ospalíková se dotazuje, kdo má na starosti sekání trávy podél ul. Paskovská na horním konci. 

Tajemník sděluje, že kosení trávy mají na starosti Ostravské komunikace.  
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Občan Rožnovský se dotazuje, kdo má na starosti kanály na ul. Paskovská z horního konce.   

Miroslav Houžvička sdělil svoji zkušenost s opravou kanálu.  

K problematice s opravou kanálu se připojil do diskuze občan Rudl.  

Ing. Orkáč se přidává s názorem – za sebe si myslí, že jih Hrabové je zanedbáván a souhlasí s tím,  

že mistrová VPP by měla hlídat výšku trávy. Ohledně kanálů – nejlépe hlásit p. Faicové na úřad.  

Starosta debatu k problémům jižního konce Hrabové shrnul – připomínky jsme zaznamenali a dojde 

k nápravě. 

Občanka Kubošová připomněla chybějící kanalizaci na jižním konci. Starosta sděluje, že kanalizace 

je věc města – znovu sděluje, že došlo ke změně priorit města v investicích.  

Občanka Lyčková se dotazuje, zda není vhodné uspořádat veřejnoprávní debatu s primátorem – 

třeba by měla příznivý dopad.  

Občan Janušík – o kanalizace se mluví již několik let a pořád se nic neděje. Jeho manželka se 

přidává – jsou v okolí menší obce a kanalizaci mají.  

Starosta sděluje, že o tom rozhoduje město. Bude rád, když občané sepíší petici k absenci 

kanalizace na jižním konci – bude mít další podklad pro vyjednávání.  

Ing. Orkáč sděluje, že psal p. Nogovi na město ohledně kanalizace. V létě dostal odpověď – 

kanalizace jižní části Hrabové letos nezačne.  

Vladislava Kopitzová sděluje, že je více obvodů, které dostaly stopku na kanalizace. Město opravdu 

změnilo priority - jsme odsunuti o 4-6 let. V době, kdy vedení města má jiné vize, je těžké město 

přesvědčit je o kanalizaci u nás.  

Ing. Orkáč znovu ubezpečuje, že obvod za tuto situaci nemůže.  

Občan Orkáč sděluje, že podporuje odtrhnutí od Ostravy a vyzývá zastupitelstvo ke konání 

referenda o odtrhnutí Hrabové od Ostravy.  

Pak se rozpoutala diskuze o pojmenování ulic podle významných občanů Hrabové. 

 V 18.35 hodin byla vyhlášena přestávka. V 18.55 hod. pokračuje jednání zastupitelstva.    

Občan Orkáč požaduje, aby materiály předkládal ten, kdo za ně zodpovídá. 

Občan Rudl sdělil, že město Ostrava má opravdu jiné priority. 

 Dále se chtěl zeptat, zda se bude něco na místo Lípy stavět. Už slyšel, že se stavět nic nebude.  

Starosta odpovídá – majitel tvrdí, že stavět bude. Miroslav Houžvička sděluje, že momentálně se 

pozemek u Lípy zpevňuje.  

Občan Rudl se ptá, zda se bude opravovat cesta kolem hřbitova – po ní jezdily auta na stavbu Prodl. 

Mostní. Starosta sděluje, že učiní dotaz na zhotovitele stavby.  

p. Rudl měl dotaz na podjezd ve Vratimově. Dále sděluje, že dle jeho názoru převod Paskovské na 

město není dobré řešení. Dále navrhuje pozvat p. Unucku na jednání s občany.  

Další připomínka p. Rudla – proč jezdí auta po Domovské. Odpovídá starosta – pokud jsou 

postavené u Domovské rodinné domy, tak už jim nelze zakázat vjezd aut.  

Občan Richter by se rád domluvil na termínu schůzky se starostou a rád by se dověděl na nějaké 

informace ohledně drtičky.  

Dále sděluje, že by se měly dělat zápisy ze všech jednání /ve vztahu k požadavkům p. Kelnarové/. 

Občan Holiš se připojuje k poslednímu upozornění p. Richtera.  

Občan Orkáč se dotazuje na průjezd aut Hrabovou. Ing. Orkáč sděluje, že to legislativně nejde.  

 

Protože nebyly další dotazy, Mgr. Strnišťová přečetla návrh usnesení. 

 

Starosta poděkoval za účast a zasedání ukončil.  

Zasedání bylo ukončeno v 19.25 hodin.  
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